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SGP

-

Christen Unie

B-3.17 Besluit B&W inzake evaluatie energievisie 2020 en uitvoeringsprogramma 2021 

De ChristenUnie wil dit stuk betrekken bij de eerst volgende bespreking over de RES om te spreken 
over wat wel en wat niet gelukt is.

B-3.27 Besluit B&W inzake groene schoolpleinen

De gemeente investeert in groene schoolpleinen, maar een deel van die schoolpleinen wordt buiten 
schooltijd afgesloten. De ChristenUnie wil met het college in gesprek over de vraag hoe dat 
voorkomen gaat worden.

Pro’98

-

CDA

B-2.24 Besluit B&W inzake rapport kalversector

Naast de stand van zaken te willen bespreken, willen we ook graag vernemen of er samenwerking is 
met de provincie.

Lokaal Belang

Lokaal Belang wil de volgende stukken in de commissievergaderingen bespreken:

 B-2.11 Besluit B&W inzake behoefteonderzoek railterminal
Lokaal Belang spreekt graag het proces en de inhoud. Er wordt in dit rapport met geen woord 
gerept over de verkeersdruk die in onze gemeente enorm zal toenemen om al deze 
containers van bedrijven buiten onze gemeente aan- en af te voeren. Waarom staan deze 
cijfers niet in het rapport? Daarover wil LB verheldering van het college. En wat betekent dit 
voor de gemeente Barneveld? In dit rapport staat namelijk dat wij met deze terminal ook de 
regio's Utrecht, Veluwe en Flevoland gaan bedienen.

 B-3.17 Besluit B&W inzake evaluatie energievisie 2020 en uitvoeringsprogramma 2021
Tezamen met B-3.28 Besluit B&W inzake inkoop energie gemeentelijke organisatie
Lokaal Belang wil dit belangrijke beleid nadrukkelijk volgen, vinger aan de pols houden en 
daarnaast de evaluatie aan de hand van de recente ontwikkelingen, bespreken. 

 B-3.26 Besluit B&W inzake Hoofdlijnennotitie ontwikkelscenario's gemeente Barneveld
Lokaal Belang wil over dit zeer belangrijke onderwerp een extra commissievergadering of een 
aanstaande commissievergadering uitbreiden om dit uitvoerig te bespreken.
De toekomst van onze gemeente is een onderwerp wat vraagt om een zorgvuldige en 
uitgebreide inhoudelijke discussie over de consequenties van de diverse groeiscenario’s 
alvorens het college een van de scenario’s gaat uitwerken.



 B.3-31 Voortgangsrapportage Ontwikkelingsfonds Platteland
Het OFP is opgericht om het buitengebied een kwaliteitsimpuls te geven voor bewoners en 
recreanten en is succesvol. Echter, Project 71 Manifest van Salentein lijkt hier een vreemde 
eend in de bijt. Het project is zinvol, maar Lokaal Belang vraagt zich af wat een project, 
gefinancierd vanuit 10 gemeenten, 2 provincies, enkele onderwijsinstellingen en meerdere 
commerciële partijen, nog aan financiering behoeft vanuit dit fonds. Lokaal Belang wil via een 
bespreking beoordelen of financiering vanuit OFP juist is, ook in relatie tot andere 
initiatiefnemers.

 Verslag Bestuurlijk overleg bestuurskracht Scherpenzeel 16 februari 2021 -vervolgproces
Lokaal Belang wil graag inhoudelijk verder praten over o.a. het door GS geïnitieerde 
Kernenbeleid 2.0 als argument voor de herindeling. Dit is mede van belang voor het indienen 
van een zienswijze. Wij verzoeken tevens deze bespreking in 2 delen te knippen waarbij 
enerzijds gesproken wordt met het college en anderzijds met de heren Berends en Markink. 
Mochten zich in de tussentijd relevante zaken voordoen, of relevante documenten naar voren 
komen, dan willen we de mogelijkheid deze bij de bespreking te betrekken.

Lokaal Belang legt de agendacommissie de volgende verzoeken neer:

 A-6 Brief Regio Foodvalley inzake Regionale Ruimtelijke Verkenning
Inhoudelijk wordt er op diverse terreinen (wonen, duurzaamheid) veel informatie gegeven en 
in relatie met de groei van de gemeente Barneveld, erg relevant. Wat betekent deze regionale 
verkenning nu voor de gemeente Barneveld? Lokaal Belang wil hierover graag het gesprek 
aan. 
Er staat voor het onderwerp zelf al een avond gepland (29 april) maar daar willen we dit stuk 
bij betrekken. verzoek om er een extra commissie van te maken zodat wij het college 
eventueel het een en ander kunnen meegeven.

 B-1.22 Besluit B&W inzake Samenwerking sociale samenhang in Oldenbarnevelt.  
Lokaal Belang ziet dit mooie convenant als aanleiding om het document ‘doelen en taken 
wijkplatforms’ (bijlage) in een commissie te bespreken, dus niet het ingekomen stuk zelf. 
Wijkplatforms hebben een belangrijke maatschappelijke waarde. In de gemeente wordt 
verschillend invulling gegeven aan een wijkplatform. Hoe gaan wij om met onze wijkplatforms 
en plaatselijk belangen? Wat zien wij als hun taak? Al eerder vroegen wij om een evaluatie 
hierover en tot op heden is die nog niet geweest. Het is goed als wederzijdse verwachtingen 
hetzelfde zijn. 

 C3 Brief Belleman 
Lokaal Belang vindt de dorpshuizen van belangrijke, maatschappelijke waarde. En wij willen 
dit onderwerp breder trekken en bespreken in het kader van de financiële noden van 
dorpshuizen in onze gemeente. Dit punt willen we aanhouden en in samenhang met de 
antwoorden op de schriftelijke vragen van het CDA, wanneer die beschikbaar zijn, bespreken.

VVD

B 1.21 Besluit B&W inzake 3e Jeugdrapportage Werkprogramma Jeugd 2019-2021 d.d. 23-2-21

Op 3 maart jl. heeft de commissie samenleving een presentatie gekregen inzake de 3e 
jeugdrapportage. De commissie heeft kort een aantal vragen kunnen stellen aan het college. Naar 
aanleiding van de presentatie zouden wij als fractie een vervolg gesprek willen in plannen met de 
commissie over dit onderwerp.  



BI

B-1.1 Besluit B&W inzake Lokaal Uitvoeringsplan Geweld in Afhankelijkheidsrelaties d.d. 2-2-21 

BI wil graag aandacht voor hoe we lokaal omgaan met huiselijk geweld. En zij wil uitvragen hoe het 
stuk van Multidisciplinaire Aanpak MDA++ is geborgd.

B-1.13 Besluit B&W inzake evaluatie en vervolg reiskoffer (leerlingenvervoer) d.d. 16-2-21 

BI wil graag doorpraten over hoe we dit project verder kunnen uitbouwen en stimuleren.

B-2.11 Besluit B&W inzake behoefteonderzoek railterminal d.d. 16-2-21

BI ziet de railterminal regelmatig terugkomen in bv de strategische agenda FoodValley. We zijn er nu 
al een paar jaar mee bezig. BI wil graag weten/praten over hoe we dit project kunnen stimuleren en 
verder uitbouwen. 


